
7-11-2019

Motie: openbaar vervoer terug voor 4000 inwoners uit de 
Muziekbuurt

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 7-11-2019

Constaterende dat : Er nog steeds heel veel ouderen, minder valide en invalide bewoners uit de 
Muziekbuurt snakken naar openbaar (bus) vervoer.

Overwegende dat: Er een nieuwe situatie is ontstaan waar kansen liggen om het OV terug te krijgen 
in de Muziekbuurt aangezien er een nieuwe vervoerder ( EBS) door Rijswijk is gaan rijden. (bus 
51)

Verzoekt het college zsm in gesprek te gaan met EBS en de schrijnende situatie voor te leggen hoe 
de situatie nu is., Een verzoek neer te leggen tot het opnemen van de Muziekbuurt (zsm) in de route 
van de buslijn en gaat over tot de orde van de dag.
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